

## 关于恒生银行(中国)有限公司上海肇嘉浜路支行 变更营业场所以及更名的通知

尊敬的客户：

感谢您一直以来对恒生银行（中国）有限公司上海肇嘉浜路支行的信赖和支持！

因业务调整需要，经上海银监局批核，我支行于2017年1月24日起停止营业。原我支行业务将调整至新设上海市黄浦区瑞金路支行（简称：瑞金路支行）开展。

瑞金路支行营业地址为：上海市黄浦区徐家汇路618号日月光中心广场1F-XJH03，邮编：200025。开业日期敬请垂询我行工作人员。变更后，业务种类及经营范围均保持不变。营业时间调整为：星期一至星期五 10:00至18:00；星期六 11:30至15:30 柜台服务（只限非现金业务）；星期六至星期日 10:00至18:00 个人理财咨询服务。

瑞金路支行开业前，若您需办理柜台业务或个人理财业务，请就近前往恒生银行（中国）有限公司上海徐家汇支行（仅限个人理财业务）或者上海安福路支行办理。以上两家支行的地址为：

上海徐家汇支行：上海市徐汇区天钥桥路333号南腾飞大厦一层122 & 123 & 123A 室 电话：021-64865151

上海安福路支行：上海市徐汇区安福路156号。电话：021-38658686

由此给您带来的不便，深表歉意。恒生银行（中国）有限公司将一如既往为您提供优越的银行服务，诚意恭候您的光临！

如需查询或协助，请联系我行工作人员(电话：021-38658533)，或致电客户服务热线 8008 30 8008 / 4008 30 8008。

恒生银行（中国）有限公司  
上海肇嘉浜路支行  
2017年1月24日

January 24, 2017

Notice of Relocation and Rename of  
Hang Sang Bank (China) Limited Shanghai Zhao Jiabang Rd. Sub-branch (“the Branch”)

Dear Customers,

Due to business requirement,, Hang Sang Bank (China) Limited Shanghai Zhao Jiabang Sub-branch (“the Branch”) will be closed on January 24, 2017 upon the approval of CBRC Shanghai Office. The Branch business will be migrated to Hang Sang Bank (China) Limited Shanghai Huangpu District Ruijin Road Sub-branch (“the Ruijin Road Branch”) at: **1F-XJH03, SML Center, No. 618, Xu Jiahui Rd., Huangpu District, Shanghai, 200025.** Please refer to our branch staff for the opening date of the Ruijin Road Branch. . The service scope will remain unchanged. The business hours will be : 10:00 to 18:00 Monday to Friday;11:30 to 15:30 Saturday, Counter Service (Cash Service Excluded); 10:00 to 18:00 Saturday to Sunday, Personal Financial Consultancy Service.

Before the opening of the Ruijin Road Branch, if you have any enquiry, please refer to:

Shanghai Xujiahui Sub-branch: Shop 122 & 123 & 123A G/F Ascendas Plaza (South) No. 333 Tianyaoqiao Road, Xuhui District, Shanghai, China; Tel: 64865151 (Cash service excluded )

Or

Shanghai An Fu Road Sub-branch: 156 An Fu Road, Xuhui District, Shanghai, China; Tel: 38658686

We are very sorry for any inconveniences caused.

We highly appreciate your trust and long-term support to our bank and will continue to provide best service to you. Should you have any query, please call 21-38658566, or customer service hotline 8008 30 8008 / 4008 30 8008.

Yours sincerely,

Hang Seng Bank (China) Limited, Shanghai Zhao Jiabang Rd. Sub-branch